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     Protokół Nr 186/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 6 maja 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św.. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 8a) sprawy dotyczącej zapoznania się ze Sprawozdaniem  

z działalności Szpitala Barlinek sp. z o.o. za miesiąc kwiecień 2021 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni: Alicja Prill, Mariusz Norsesowicz 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. za 2020 rok (przed zweryfikowaniem przez biegłego rewidenta). 

5. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu kwietniu z podziałem na komórki organizacyjne. 

6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem finansowym Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za 2020 

rok (przed zweryfikowaniem przez biegłego rewidenta). 

7. Zapoznanie się z: 

- zestawieniem wyniku finansowego poszczególnych komórek organizacyjnych Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o.  

-wynikami finansowo-rzeczowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o. wg poszczególnych ośrodków 

za okres styczeń-grudzień 2020 

- stanem zatrudnienia Szpitala Barlinek Sp. z o.o. na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

8. Zapoznanie się z bilansem oraz Rachunkiem Zysków i Strat Szpitala Barlinek  

Sp. z o.o. za miesiąc marzec 2021 roku. 

8a) Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala Barlinek sp. z o.o. za 

miesiąc kwiecień 2021 roku. 

9. Rozpatrzenie wniosku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu z dnia 29.04.2021r. 

o zmianę w planie finansowym na 2021 rok. 

10. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu z dnia 29.04.2021r. w sprawie wycofania wniosku z dnia 23.04.2021 o zmianę 

w planie finansowym na 2021 rok. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 

rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 

2021 rok. 

12. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/57/2021 z dnia 

16.02.2021r. zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Panem Mariuszem Borysewiczem 

prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Usługi ogólnobudowlane BOMA  Mariusz 

Borysewicz ul. Al. Jabłonkowa 29, 74-300 Myślibórz na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu 

lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie”. 

13. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot.  realizacji zadania pn. „Aktualizacja 

instrukcji bezpieczeństwa pożarowego dla budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu”. 

14. Podpisanie umowy o udzielenie dotacji celowej do projektu „Budowa Regionalnej 

Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” pomiędzy 

Województwem Zachodniopomorskim a Powiatem Myśliborskim. 

15. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku do Burmistrza Myśliborza w sprawie nadania 

nazwy dla nowopowstałego ronda przy ul. Celnej w Myśliborzu. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem porządku posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian głosowało  

3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni: Alicja Prill, Mariusz Norsesowicz 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informację na temat strat spółki za I kwartał 2021 roku. Zauważył, że jest ona  

o połowę mniejsza niż w I kwartale 2020 roku. Przedstawił informacje na temat zobowiązań 

wymagalnych. Poinformował o problemie związanym z brakiem dostaw szczepionek. Podał 

informacje na temat ilości dostarczonych szczepionek i realizacji szczepień. Przedstawił 

informację na temat obłożenia łóżek covidowych. Przekazał, że nie ma decyzji Wojewody 

Zachodniopomorskiego na temat ich likwidacji. Zwrócił uwagę na bardzo duże obłożenie na 

pozostałych oddziałach szpitala. Podał informacje na temat procentowego wykonania 

kontraktów. 

Poruszył kwestię przekazanych środków przez Powiat Myśliborski na zakupy inwestycyjne. 

Przekazał, że kilka zakupów będzie wymagało zmiany związku z tym wystąpi z wnioskiem  

w tej sprawie do Zarządu Powiatu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o ilość wykonanych szczepień? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że do końca miesiąca kwietnia wykonano 1898 szczepień. Podał informacje na 

temat wykonywanych szczepień i grup osób, które obejmują. Zauważył, że szpital w miesiącu 

maju jest przygotowany do wykonywania 800 szczepień tygodniowo, jednak z uwagi na 

ograniczenie dostaw szczepionek nie można zrealizować tej liczby szczepień. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy wysokie obłożenie w tym roku i wykonanie ryczałtu ma wpływ na niewykonanie 

ryczałtu za zeszły rok? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że prawdopodobnie nastąpi rozliczenie poprzez brak płatności za 

nadwykonania. Nie ma deklaracji ze strony NFZ w kwestii anulowania niewykonania za 

ubiegły rok. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. 

Św.. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św.. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że 29 kwietnia br. Wojewoda Zachodniopomorski wydał decyzję o obniżeniu 

ilości łóżek covidowych z 21 do 10. Na dzień dzisiejszy obłożenie pacjentów na tych łóżkach 

jest 100%. Podała informacje na temat funkcjonowania punktu szczepień.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy na terenie Barlinka funkcjonuje punkt szczepień prowadzony przez pielęgniarki 

środowiskowe? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że punkt ten rozpoczął wykonywanie szczepień. 

 

 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o uruchomienie punktu w zakładach Barlinek S.A.? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat organizacji szczepień w przedmiotowym zakładzie pracy. 

Minimalna ilość osób do zaszczepienia to 300. Planuje się, że szczepienia będą wykonane  

w ciągu 3-4 dni. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zakup sprzętu na potrzeby rehabilitacyjne wskazany w uchwale Rady Powiatu? 

Mieszkańcy komentują ten zapis, iż jest to nie potrzebne z uwagi na firmy, które świadczą 

tego typu usługi. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że po zakupie nowych urządzeń będzie wnioskował o zwiększenie kontraktu.  

Z informacji uzyskanych z NFZ wynika, że jest możliwość uzyskania kontraktu na 

rehabilitacje po covidową.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że jest to bardzo dobry kierunek działania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, co kryje się pod pojęciem rehabilitacji po covidowej? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że pojęcie to obejmuje szeroki zakres usług poczynając od rehabilitacji 

psychiatrycznej po rehabilitację ruchową. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. za 2020 rok (przed zweryfikowaniem przez biegłego rewidenta). 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu kwietniu z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem finansowym Szpitala Barlinek Sp. z o.o. za 2020 rok 

(przed zweryfikowaniem przez biegłego rewidenta). 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 7 

Zapoznanie się z: 

- zestawieniem wyniku finansowego poszczególnych komórek organizacyjnych Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o.  

-wynikami finansowo-rzeczowymi Szpitala Barlinek Sp. z o.o. wg poszczególnych 

ośrodków za okres styczeń-grudzień 2020 

- stanem zatrudnienia Szpitala Barlinek Sp. z o.o. na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

(Informacje stanowią załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe informacje. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowymi informacjami. 

 

Ad. 8 

Zapoznanie się z bilansem oraz Rachunkiem Zysków i Strat Szpitala Barlinek  

Sp. z o.o. za miesiąc marzec 2021 roku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 8a) 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala Barlinek sp. z o.o. za miesiąc 

kwiecień 2021 roku. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zawarte ugody z Urzędem Skarbowym i ZUS, w sprawozdaniach podawane są dane 

za 2021 rok. Zapytał co z danymi za lata poprzednie? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że poprzednie lata są już spłacone.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu z dnia 29.04.2021r.  

o zmianę w planie finansowym na 2021 rok. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że wniosek dotyczy przesunięcia środków finansowych w kwocie 1 237,20 zł 

pomiędzy paragrafami w dziale 854 "Edukacyjna opieka wychowawcza", rozdziale 85411 

"Domy wczasów dziecięcych" na zwrot środków, które jednostka otrzymała jako zadatek  na 

organizację turnusu. W związku z pandemią turnus ten nie odbył się i zachodzi konieczność 

zwrotu otrzymanej zaliczki. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu z dnia 29.04.2021r. w sprawie wycofania wniosku z dnia 23.04.2021  

o zmianę w planie finansowym na 2021 rok. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał przedmiotowe pismo. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że dotyczy ono wycofania wniosku z dnia 23.04.2021 o zmianę w planie 

finansowym na 2021 rok dotyczącego realizacji projektu „Regionalne Pogotowie 

Kryzysowe”. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotowe pismo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 186/600/2021 z dnia 6 maja 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w planie finansowym budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych  

z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu nr 1 do umowy Nr IZM/57/2021 z dnia 

16.02.2021r. zawartej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Panem Mariuszem 

Borysewiczem prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Usługi 

ogólnobudowlane BOMA  Mariusz Borysewicz ul. Al. Jabłonkowa 29, 74-300 Myślibórz 

na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu 

klatki schodowej ażurowej typu lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki 

Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie”. 

(Karta Sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że pismem z dnia 29.04.2021r. Pan 

Mariusz Borysewicz zwrócił się z prośbą o przedłużenie do dnia  14 czerwca 2021 roku 

terminu wykonania umowy z dnia 16.02.2021r., której przedmiotem jest opracowanie 

dokumentacji projektowej polegającej na wykonaniu klatki schodowej ażurowej typu 

lekkiego przy budynku Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie.  
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że wykonawca za powód wydłużenia terminu wykonania umowy podał 

konieczność wykonania dodatkowych prac projektowych związanych z kolizją klatki 

schodowej z istniejącą kanalizacją sanitarną. Aby rozwiązać powstały problem należy 

przeprojektować przebieg instalacji kanalizacyjnej. Mając powyższe na uwadze Wykonawca 

zwrócił się o wydłużenie pierwotnego terminu o 4 tygodnie. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot.  realizacji zadania pn. „Aktualizacja 

instrukcji bezpieczeństwa pożarowego dla budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu”. 

(Karta Sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w wyniku przeprowadzonego 

rozeznania rynku najkorzystniejszą cenę zaoferował Wykonawca: Mariusz Zarzycki z Pyrzyc. 

W związku z tym, iż Starostwo Powiatowe posiada dwie instrukcje bezpieczeństwa 

pożarowego osobno na budynek, w którym znajduje się Wydział Komunikacji oraz osobno na 

budynek A, koniecznym jest zaktualizowanie dwóch instrukcji.  

Środki finansowe w kwocie 738,00 zł brutto zabezpieczone są w budżecie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Podpisanie umowy o udzielenie dotacji celowej do projektu „Budowa Regionalnej 

Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego” 

pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim a Powiatem Myśliborskim. 

(Karta Sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że zgodnie z podpisaną umową partnerską, 

Lider projektu – Województwo Zachodniopomorskie, zobowiązane jest do przekazywania 

Partnerom projektu dla zadań, dla których Partnerzy Projektu podpisali bezpośrednio umowy 

z Wykonawcami prac jako Zamawiający ze środków finansowych otrzymanych od Instytucji 

Zarządzającej RPO WZ na realizację Projektu. W związku z tym, aby możliwe było sprawne, 

prawidłowe i terminowe wydatkowanie środków w ramach projektu, przekazywanie środków 

finansowych z konta Województwa Zachodniopomorskiego na konto zaliczkowe Partnera 

Projektu będzie następowało na podstawie konkretnej faktury, w terminie umożliwiającym jej 

zapłatę. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku do Burmistrza Myśliborza w sprawie nadania 

nazwy dla nowopowstałego ronda przy ul. Celnej w Myśliborzu. 

(Karta Sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że wniosek dotyczy nadania „Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy” nazwy dla nowopowstałego ronda na ul. Celnej  

w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby wniosek został złożony do Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Myśliborzu z uwagi na to, iż Rada Miejska będzie podejmować decyzję w przedmiotowej 

sprawie. Odniosła się do kwestii nadania imienia dla nowopowstałego ronda. Przedstawiła 

argumentację w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poparł przedmiotowy wniosek.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku  w sprawie nadania nazwy dla 

nowopowstałego ronda przy ul. Celnej w Myśliborzu wskazując, aby wniosek został 

skierowany do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazał, że w Gminie Dębno odbyły się spotkania wiejskie z mieszkańcami. 

Zawnioskowała, aby Naczelnik Wydziału Dróg dokonała sprawdzenia następujących 

informacji: 

- Mieszkańcy m. Krześnica zgłosili wymianę chodnika od skrzyżowania w kierunku 

Sarbinowa przy drodze powiatowej. 

- Mieszkańcy Dyszna zwrócili uwagę na problem z czystością przy drodze  gminnej wraz  

z droga powiatową. 

- Mieszkańcy wsi Dolsk zgłosili problem na drodze powiatowej przy dwóch  posesjach. 

Poprosiła o przygotowanie informacji na temat harmonogramu sprzątania dróg powiatowych 

na terenie gminy Dębno. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 17 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 


